



**香港特別行政區政府海事處**  
**MARINE DEPARTMENT**  
**THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION**  
**臨時船舶代理申請書**  
**APPLICATION FOR PROVISIONAL REGISTERING AS A SHIP'S AGENT**

註：請參閱附頁‘填表須知’並以正楷填寫各項資料。

Note: Please read the ‘Guidance Notes’ attached and complete all items in **BLOCK LETTERS**

\*\*\*\*\*

申請人資料

**Particulars of Applicant**

公司名稱：

Name of Company: \_\_\_\_\_

公司編號/公司註冊證書號碼及商業登記證號碼：

Company Registration No./ Certificate of Incorporation No. & Business Registration Certificate No.:

地址：

Address: \_\_\_\_\_

電話號碼：

Tel. No.: \_\_\_\_\_

流動電話號碼：

Mobile Phone No.: \_\_\_\_\_

傳真號碼：

Fax No.: \_\_\_\_\_

董事/東主姓名：

Name of Director/owner: \_\_\_\_\_

香港身份證號碼：

HK Identity Card No.: \_\_\_\_\_

本人欲委派下列僱員處理有關船務代理工作：

I would like to appoint the following employee(s) to handle ship's agency business:

姓名 (中文及英文) Name (Chinese and English)	香港身份證號碼 HK I/D No.	二十四小時聯絡電話 24 hour contact Phone No.

過往經驗

**Previous Experience**

請簡略描述你或你的員工為船舶代理的過往從香港或其他地區獲得的經驗。

State briefly what previous experience, if any, you, or your staff, possess as a ship's agent, whether this experience has been gained in Hong Kong or elsewhere.

日期：

Date: \_\_\_\_\_

申請人簽署

Signature of Applicant

\*\*\*\*\*

**Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明**

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, Central Marine Office of the Marine Department.

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)，資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處中區海事分處聯絡。